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جودو،اسیربیبرنامگی

در چند سال اخیر برنامه درستی برای پیشرفت 
و توسعه جودو نداشتیم و با این وضع هم نمی شود 
کاری از پیش برد. با این که روســای فدراسیون در 
این چند سال دایما شعارهای مختلفی دادند اما این 
شعارها هیچ وقت به حقیقت تبدیل نشده و تا زمانی 
هم که این وضع باشد، چیزی درست نمی شود. اگر 
مثل تمام کشورهای دنیا روی برنامه پیش رفتیم 
و در زمان مناسب اقدامات اساسی را انجام دادیم، 
آن وقت می شــود از جودو هم انتظار مدال داشت. 
در هر دوره یک رئیس می آیــد و حرفی می زند و 
خیلی زود هم می رود. اصل نخســت این است که 
به رئیس فدراسیون اعتماد شود و اجازه دهند یک 
نفر برنامه های خود را اجرا کند اما در این چند سال 
دایما شــاهد تغییرات در رأس فدراسیون بوده ایم. 
آن قدر مدیران اصلی فدراسیون تغییر کرده اند که 
اصلا نمی توانیم درباره مراحل بعدی توسعه صحبت 
کنیم. یک مدیــر هم وقتــی می داند جایگاهش 
مستحکم نیست، به فکر نتایج زودگذر است و همین 
موضوع آینده بدتری را برای جــودو رقم می زند. 
جودوی دنیا با برنامه و حضور در مســابقات جایزه 
بزرگ گره خورده اما ما این فرصت ها را از دســت 
می دهیم. البته پتانسیل و استعدادهای خوبی در 
سطح کشــور داریم اما مشکلات مالی و مدیریتی 
اجازه پیشرفت به آنها نمی دهد؛ مثلا رامین صفویه 
یک جودوکار نوجوان بود که شگفتی ساز المپیک 
نوجوانان شد اما به وضع او رسیدگی نشد و تا الان 
نتوانسته از پتانســیل خود استفاده کند. خیلی از 
مواقع به کادرفنی تیم ملی انتقاد می شود اما خود 
من در این ســمت بودم و می دانم که اگر برنامه ها 
اجرا نشود، نتیجه ای در کار نیست. با وضعی که در 
جودو هست و همدلی کمتر دیده می شود، کاری 
پیش نخواهد رفت، حتی با وجود این که یک مدیر 
جدید سر کار آمده اســت. متاسفانه جامعه جودو 
متحد نیست؛ در چند سال اخیر هیچ برنامه ای برای 
نوجوانان و جوانان نداشتیم و آنهایی هم که نتیجه 
گرفته اند،  روی خلاقیت های فردی خودشان بوده 
است. البته خیلی از مواقع این استعدادها سرکوب 
هم شده اند چون انتخاب ها به صورت سلیقه ای بوده 
و حتی قهرمان کشور به مســابقات آسیایی اعزام 
نشده است. مشخصا آن نوجوانی که مقام می آورد 
و با او نامهربانی می شود، دیگر سرخورده شده و اصلا 

راغب به ادامه کار در جودو نیست. 

ورزش جهان

جنجال جدید پسر رونی| پســر کاپیتان 
منچستریونایتد حاشیه ساز ظاهر شد و با پوشیدن 
پیراهن تاتنهام برای دومین بار نشان داد که به این 
تیم علاقه دارد. کای رونی با پوشیدن پیراهن هوگو 
لوریس نشان داد مانند پدر، عشق او منچستریونایتد 
نیست و ممکن اســت به تاتنهام بپیوندد. او پیش 
از این هم لباس هری کین را بر تــن کرده بود و به 
نظر می رســد که علاقه زیادی به سفیدپوشــان 
وایت  هارت لین دارد. همین موضوع برای کاپیتان 
منچستر در روزهای نیمکت نشینی اش دردسرساز 

شده است. 
رکورد شگفت انگیز ستاره بسکتبال| لبران 
جیمز، فوق ستاره تیم بسکتبال کلیولند کاوالیرز با 
کسب 20 امتیاز مقابل بوستون سلتیکس، دهمین 
بازیکن امتیازآور تاریخ لیگ بسکتبال حرفه ای لقب 
گرفت. جیمز درحالی با ثبت 26970 امتیاز جزو 
10 بازیکن امتیازآور تاریخ NBA جای گرفت که 
31 سال و 311 روز دارد. او جوان ترین بازیکن تاریخ 
لیگ است که به رکورد 26946 امتیاز رسیده است. 
تایرون لو، سرمربی تیم بسکتبال کلیولند به تازگی 
از قول پزشــکان تیم گفته او می تواند به راحتی تا 

10 سال دیگر بسکتبال بازی کند.
کُری مدافع اتلتیکو بــرای رئال| مدافع 
اســپانیایی تیم فوتبال اتلتیکومادرید اطمینان 
دارد کــه تیمــش در دربــی پایتخت اســپانیا 
می تواند همشــهری بزرگ خود را شکست دهد. 
اتلتیکومادریــد دو هفته دیگر، پــس از وقفه یک 
هفته ای لالیگا برای برگــزاری بازی های ملی، در 
ورزشــگاه ویســنته کالدرون میزبان رئال مادرید 
خواهد بود و مدافع این تیم خوانفران معتقد است که 
تیمش می تواند سه امتیاز آن بازی خانگی را از آن 
خود کند. خوانفران گفت: »اتلتیکومادرید الان زمان 
بیشتری جهت برنامه ریزی برای این بازی مهم دارد. 
ما برای آن بازی سرمان را بالا می گیریم و وارد زمین 
می شویم و من مطمئنم که در خانه پیروز خواهیم 

شد.«
دردسرهای مربی شــدن با 4 بچه| راجر 
فدرر بهترین تنیســور تاریخ جهان معتقد است با 
مشــکلاتی که دارد، نمی تواند به مربی شدن فکر 
کند. فدرر در گفت وگویی اعلام کرده است: »دوست 
دارم مربی شوم، اما با داشتن 4 بچه کار تمام وقت 
انجام دادن غیرممکن اســت. من ترجیح می دهم 
تمام وقت پدر و همسر باشم.« این تنیسور مطرح 
و 35 ساله البته اعلام کرده هنوز به بازنشستگی فکر 
نمی کند و با قدرت به فکــر ادامه کارش در تنیس 

است: »تا زمانی که بتوانم به تنیس ادامه می دهم.«

شــهروند| فوتبال ایران یکی دیگــر از روزهای 
تلخش را به چشم دید. روزی که هزاران عاشق تکه ای 
از قلب شان را با اسطوره شان به خاک سرد سپردند و 
نفرین فرستادند بر بی رحمی و نامرادی روزگار. دیروز 
تمام ایران گریان و داغدار شــد برای رساندن یکی از 

مردان نیک روزگار به خانه ابدی اش...
شیرودی به یاد روزهای اوج

علی پورحیدری قبــل از این که پدرش نفس آخر 
را بکشد رازی را برای نزدیکانش فاش کرده بود. علی 
می گفت وقتی منصور خان فهمیده چیزی به پایان 
عمرش نمانده از او خواسته مراسم تشییعش ساده 
و بدون اطلاع رسانی باشد تا مردم به زحمت نیفتند. 
درنهایت هم قرار شد پورحیدری آخرین حضورش در 
مستطیل سبز در ورزشگاه شیرودی باشد. ورزشگاهی 
که مرد مو سپید استقلال خاطره های تلخ و شیرین 
زیادی از آن داشت. شیرودی که تا چندین سال پیش 
بزرگترین اتفاقات فوتبالی را به چشــم می دید حالا 
گهگاهی محل تشییع جنازه اهالی فوتبال می شود. 
این ورزشــگاه قدیمی که چیزی از ابهت سال های 
گذشته را با خود ندارد دیروز با حضور 10 هزار نفر باز 

هم به یاد روزهای اوجش افتاد. 
ستاره ها نظم مراسم را به هم زدند

حسرت به دل مانده ایم که بلکه یک مراسم چه برای 
شادی و چه برای عزا در ایران با نظم و ترتیب برگزار 
شــود. خیلی ها برای این که مراســم وداع با مرحوم 
پورحیدری آبرومندانه برگزار شــود در دو روز اخیر 
برنامه ریزی کردند. با هماهنگی های صورت گرفته 
در روزهای گذشته در ابتدای مراسم نظم و انضباط 

خوبی برقرار بود. جمعیتی که رفته رفته بر تعداد آن 
افزوده می شد با نظم روی سکوها نشسته بودند تا برای 
تماشای یکی از غم انگیزترین لحظات فوتبال آماده 
شوند اما افسوس که این صحنه زیبا خیلی زود از هم 
پاشید. با ورود چهره های سرشناس به داخل مجموعه 
شیرودی همه چیز تحت الشعاع قرار گرفت و جمعیتی 
که انگار یادشان رفته بود برای چه چیزی به ورزشگاه 

آمده اند به داخل زمین هجوم آوردند.
...و باز هم سلفی بازان

چه کســی می داند چند درصد از کســانی که در 
روزهای گذشــته عباس جدیدی را به خاطر انتشار 
آن عکس نقد کردند، دیروز در شیرودی دنبال سلفی 
گرفتن با ســلبریتی ها بودند؟ مایه شرمساری است 
وقتی خانواده یک اســطوره درحال شــیون و زاری 
روی تابوت عزیز از دست رفته شان هستند، عده ای 
چند قدم آن طرف تر با نیش های تا بناگوش باز شده 
می خواهند به زور با ســتاره های تمام ســیاهپوش 
عکس یادگاری بگیرند. ستاره هایی که حتی رغبت 
نمی کنند به دوربین ســلفی بگیران نگاه کنند و با 
چهره های درهم می خواهند هر چه زودتر خودشان را 
از معرکه دور کنند. با وجود این که در روزهای گذشته 
هم چندین کمپین برای نگرفتن ســلفی در مراسم 
پورحیدری ایجاد شد و حتی رســانه ها و صفحات 
مجازی از مردم خواستند حداقل در مراسم عزاداری 
دست از این کار بردارند اما انگار گوش شنوایی وجود 
نداشت. دیروز چهره هایی مثل عابدزاده، علی کریمی، 
مهدی رحمتی، عادل فردوسی پور، فرهاد مجیدی، 
امیر قلعــه نوعی، علیرضا منصوریــان، علی پروین، 

برانکو و حتی ســلطانی فر وزیر جدید بیشتر از همه 
برای عکس سلفی مشتری داشتند. آنها کلافه از این 
هجوم همه جانبه انسان های وقت نشناس حتی از آنها 
درخواســت می کردند که الان وقت عکس گرفتن 
نیست ولی درخواستشان بی فایده بود. داستان وقتی 
غم انگیزتر می شــود که با خروج جنازه از ورزشگاه، 
جماعت سلفی بگیر هم آزادانه تر به ستاره ها هجوم 

بردند و کمتر حس شرمندگی داشتند.
مجیدی به شایعات پایان داد

درگذشت منصور پورحیدری آن قدر اتفاق دردناکی 
بود که محبوب ترین بازیکن استقلال در یک دهه اخیر 
را به ورزشگاه شیرودی کشاند. فرهاد مجیدی هم با 
هجوم زیادی برای سلفی گرفتن روبه رو شد. هجوم ها 
به مجیدی وقتی بیشــتر شــد که او قصد داشت از 
ورزشگاه خارج شود. لیدرهای استقلال او را محاصره 
می کنند تا دست مردم به ستاره محبوب آبی ها نرسد. 
دست آخر هم هجوم آن قدر زیاد می شود که نیروی 
انتظامی مجیدی را به اتاقک نگهبانی ورزشگاه می برند 
تا با خالی شــدن جمعیت از ورزشگاه، او هم بتواند از 
ورزشــگاه خارج شــود. از دیگر نکات جالب حضور 
مجیدی، قرار گرفتنش در کنار منصوریان بود تا به 

شایعه اختلاف با سرمربی استقلال پایان دهد. 
آسمان در غم منصور گریست

»در آخرین وداع پدر اســتقلال، آسمان هم اشک 
ریخت«. این توصیف وزیر جدیــد ورزش و جوانان 
از مراسم تشــییع جنازه مرحوم منصور پورحیدری 
است. مسعود سلطانی فر درباره پورحیدری می گوید: 
»درگذشــت پورحیدری ضایعه بزرگی برای ورزش 

کشور و مردم ایران است. ایشان یک الگوی اخلاق و 
تعصب بودند که از دست شــان دادیم. همه ما عزادار 
ایشان هستیم و حتی آسمان هم امروز عزادار ایشان 

بود و دیدیم که باران بارید.«
تسلیت دیرهنگام کی روش

منصور پورحیدری در دوران زندگی فوتبالی اش 
با کسی به اختلاف نخورد. او به جای سهم خواهی 
از استقلالی که خودش بعد از پیروزی انقلاب، آن را 
سر پا نگه داشت فقط دوست داشت کنار تیم باشد. 
خان استقلالی ها اما یکی از منتقدان کی روش بود. 
کی روش هم که این روزها در ایران به ســر می برد، 
در مراسم تشییع پیکر پورحیدری شرکت نکرد و 
حتی پیامی هم برای درگذشت او تا دیروز نداده بود. 
بالاخره دیروز سرمربی تیم ملی پیامی صادر کرد و 
فقدان این مرد بزرگ را تسلیت گفت، اگرچه به نظر 
می رسید این کار با تذکر فدراسیون صورت گرفته 

است. 
بی نظمی در بهشت زهرا

قطعاً خانواده منصور پورحیدری خیلی دوســت 
داشــتند در تنهایی و آرامش با این مرد بزرگ وداع 
کنند. البته آنها خوش شــانس تر از خانواده مرحوم 
حجازی هستند که حتی نفهمیدند پیکر اسطوره 
چه زمانی به خاک سپرده شد. متاسفانه در بهشت 
زهرا هجوم و فشــار حاضران به داربســت ها باعث 
شکستگی آنها شــد و درنهایت باز شدن آهن های 
سنگین و برخورد آن به سر چند نفر باعث شکستگی 
سر آنها شد تا مراسم وداع با این اسطوره به رغم تمام 

اتفاقات خوبش، خاطرات تلخی را رقم بزند.

شهروند| سرمربی تیم ملی فوتبال در جریان سفر 
به تبریز به دعوت گسترش فولاد، بعد از چند سال در 
تمرین یک تیم باشگاهی ایران حاضر شد و با رضایت از 
امکانات این باشگاه به تهران بازگشت. به نظر می رسد 
از این پس همکاری تیم ملی با این باشــگاه تبریزی 

افزایش یابد. 
بازدید از امکانات

کارلوس کی روش که به دعوت باشگاه گسترش 
فولاد تبریز به این شــهر ســفر کرده بود، دیروز از 
امکانات این باشگاه بازدید کرد تا شاید در آینده ای 
نزدیک اردوی تیم ملی را در این شــهر برگزار کند. 
این باشــگاه خصوصی کــه از امکانــات خوبی در 
ورزشــگاه اختصاصی خود برخوردار اســت، طی 
یک روز حضور سرمربی پرتغالی تیم ملی در تبریز، 
مذاکرات خوبــی را با وی انجام داد تــا از این پس 
به عنوان حامی در کنار تیم ملی باشد. البته قبل از 
این هم قبول مسئولیت پرواز اختصاصی تیم ملی به 
ازبکستان با همکاری باشگاه گسترش فولاد انجام 

شده بود. 

طلسمی که شکسته شد
کارلوس کی روش در چند ســال اخیر و به واسطه 
اختلاف با مربیــان ایرانی، در تمریــن هیچ کدام از 
تیم های باشگاهی شــرکت نکرده بود و فقط چندی 
پیش به خاطر تماشــای بازی تیم جوانــان در بازی 
تدارکاتی این تیم با نفت تهران شــرکت کرد. با این 
حال سرمربی پرتغالی دیروز این طلسم را شکست و 
در جریان تمرین گســترش فولاد نظاره گر عملکرد 
شاگردان کمالوند بود و با آنها ملاقات کرد. این اقدام 
کی روش نشــان می دهد که او قرار است با گسترش 

فولاد به زودی روابط تنگاتنگی داشته باشد.
 کی روش: اگر می شد، امکانات گسترش 

را به تهران می بردیم
کارلوس کــی روش، ســرمربی تیم ملی دیروز 
در جریان ســفر به تبریز نشســت خبری برگزار 

کرد و درباره مسائل مختلف به صحبت پرداخت: 
»نیت اول ما تقدیر و تشکر از زحمات آقای زنوزی 
و باشــگاه گســترش فولاد بــود و در وهله دوم 
می خواستیم از امکانات گســترش فولاد بازدید 
و در آینده نزدیک برای اردوهای تیم ملی فوتبال 
اســتفاده کنیم. در درجه اول باید بگویم هنگامی 
که یک باشگاه کاملا خصوصی اســت باید مورد 
اســتقبال فوتبال ایران قرار بگیرد. امیدوارم این 
باشــگاه اولین باشــگاهی باشــد که در آینده در 
خصوصی سازی پیشرو باشــد. اگر می توانستیم 

امکانات این جا را با خود به تهران می بردیم.«
وی همچنین درباره مصدومان تیم ملی توضیح 
می دهد: »بیرانوند دچار مصدومیت شدیدی شده 
و نمی توانیم از او استفاده کنیم. از سوی دیگر وضع 
امیری متفاوت است و می توانیم روی او کار کنیم.«

 کمالوند:  باید قبول کنیم 
کی روش بزرگ است

فراز کمالوند، سرمربی گســترش فولاد نیز بعد از 
میزبانی از کارلوس کی روش به »شهروند« می گوید: »باید 
قبول کنیم که کی روش مربی بزرگی است و از تجربیات 
او در تیم هایی مثل رئال و منچستر استفاده کنیم. همه 
مربیان ایرانی اگر با کی روش رابطه خوبی برقرار کنند، 
به سود خودشان است. حضور او در تبریز نیز هم به نفع 
ما شد و هم خودش چون قرار شد تیم ملی به زودی در 
این جا اردوهای خود را برگزار کند. همچنین کی روش 
درباره داریوش شجاعیان، بازیکن ملی پوش ما مواردی را 
به من یادآور شد که من در اولین فرصت به او می گویم.«

پای کی روش به تمرین تیم های باشگاهی باز شد

تبریز،پایگاهجدیداردوهایتیمملی

روز تلخ فوتبال تحت الشعاع جماعت سلفی باز

وداعباشکوهوپرستارهبامنصورپورحیدری
 در روز تشییع پیکر پدر استقلال، سلفی بازان فعالیت بی وقفه ای داشتند
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کیوسک

خطونشانزیدان

آس، روزنامه هواداری رئال مادرید، در نسخه چاپی 
دیروز نقل قولی از زیدان، ســرمربی کهکشانی ها را 
تیتر کرده است: »برای خوشحال کردن یک بازیکن 
خاص ترکیب انتخاب نمی کنم.« او خطاب به خامس 
گفته می دانم می خواهی بیشتر بازی کنی اما شرایط 
تغییری نکرده است. خبر تمدید قرارداد کریستیانو 
رونالدو با رئال هم روی جلد رفته است و این روزنامه 
از توافق ستاره پرتغالی با سران باشگاه خبر داده است. 

چلسیدرصدر

روزنامه انگلیســی دیلی میل روز گذشته از تیتر 
»چلسی در صدر« استفاده کرده است. این روزنامه 
با اشاره به برد پرگل آبی های لندن مقابل اورتون در 
هفته یازدهم لیگ برتر نوشته است:   »چلسی دوباره 
متولد شده کونته با 5 گل اورتون را پشت سر گذاشت 
و صدرنشین لیگ شد.« این روزنامه در بخش دیگری 
از جلد خود عکسی از اندی ماری منتشر کرده و به 

درخشش او اشاره کرده است. 

شایعه روز

لایک روز

یکایرانی
سرمربیاینترراانتخابمیکند

برکناری  از  بعــد 
فرانــک دی بوئــر از 
ســرمربیگری اینتر 
میلان حــالا انتظار 
مــی رود ســرمربی 
بعدی این تیم ظرف 
یکــی، دو روز آینده 

انتخاب شود. درحال حاضر رقابت برای صندلی 
مربیگری اینتر بین زولا و مارسلینو است و یکی 
از ایــن دو نفر هدایت تیم ایتالیایــی را بر عهده 
خواهند گرفت. درحالی که پیولی به عنوان گزینه 
اصلی و پیشــنهادی پیرو آسیلیو و خاویر زانتی 
مطرح شده بود، او نتوانست در دیدار روز جمعه 
نظر مالــکان چینی را جلب کند. پــس از آن از 
مارسلینو به عنوان گزینه اصلی یاد شده بود، اما 
جلسه روز شنبه مالکان چینی با زولا، معادلات را 
تغییر داد. منابع ایتالیایی خبر می دهند حالا باید 
از زولا به عنوان گزینه اصلی یاد کرد، چرا که وی 
از حمایت ایجنت معروف ایرانی، کیا جورابچیان 
که مشاور غیررسمی این گروه چینی نیز هست، 
برخوردار اســت. شنیده می شــود جورابچیان 
ابتدا به دنبال حضور مارسلینو بود اما حالا برای 
خوشحال و راضی نگه داشتن مدیران ایتالیایی 
و هواداران، می خواهــد مربی ایتالیایی انتخاب 
شود که تجربه بین المللی بالایی هم داشته باشد 
که برای زولا صادق اســت. هرچنــد وی دوران 
مربیگری موفقی نداشته است، اما به دلیل دوران 
بازیگری در انگلیس و مربیگری در لیگ چین، 

شخصیت شناخته شده ای محسوب می شود.

رائولعلیهدیابت
ســابق  ســتاره 
بــه  رئال مادریــد 
رفت.  دیابت  جنگ 
رائــول گونزالــس، 
باشــگاه  اســطوره 
یــد  ر د ل ما ئا ر
آویختــن  از  بعــد 

اســتوک هایش آمریــکا را بــرای زندگی با 
خانواده اش انتخاب کرده اســت. او در ینگه 
دنیا در کارهای خیریه فعالیت ویژه ای دارد. 
رائول به تازگی در یک رقابت دوی ماراتن به 
منظور حمایت از بیمــاران دیابتی و مبارزه 
با این معضل شــرکت کرد. او پــس از پایان 
رقابت انجام شــده در نیویورک بــا تأکید بر 
شــعار رقابت گفت: »آرزو دارم جهانی عاری 
از  این بیماری را شاهد باشــیم و  مردم دنیا 
ضمن آگاهی از خطر دیابت، مراقب سلامتی 
خود باشــند.« در این رقابت علاوه بر رائول، 
ستارگان بزرگ سینمای  هالیوود هم حضور 
داشتند. ستاره ســابق رئال روزهای خوبی را 
در آمریکا سپری می کند. خورخه گونزالس، 
پســر بــزرگ رائــول گونزالس، اســطوره 
رئال مادریــد درحال حاضــر در تیم جوانان 

فوردهام در نیویورک بازی می کند.
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شهروند| بعد از این که در بخش مردان خیلی از 
تیم های لیگ برتری به خاطر قدرت بانک سرمایه از 
پیش باخته مقابل این تیم به حساب می آیند، حالا 
جذب بازیکنان ملی پوش توســط این باشــگاه در 
بخش بانوان نیز صدای اعتراض تیم هــا را در آورده 

است. 
اعتراض به تک قطبی شدن والیبال

نخستین بار در شهریورماه بود که تیمی متشکل از 
بازیکنان تیم ملی والیبال بانوان و با نام »بانک سرمایه« 
در مسابقات قهرمانی باشگاه های بانوان آسیا شرکت 
کرد و پس از 42 ســال موفق شد تاریخ ساز شود اما 
ظاهرا این پایان کار بانک سرمایه نبود و آنها تصمیم 
گرفته اند با تیمی قوی تر راهی مسابقات لیگ برتر 
شوند. در همین راستا این تیم اکثر بازیکنان تیم ملی 
را به خدمت گرفته و همین اتفاقات در کنار مشکلات 
مالی سایر تیم های لیگ برتری سبب شده که برخی 
از تیم ها به صورت شــفاهی به فدراسیون اعتراض 
کرده و خواستار تقســیم ملی پوشان بین تیم های 

مختلف شوند.
ملی پوشان بیرون از گود!

در شــرایطی که تیــم بانک ســرمایه خیلی از 
بازیکنان ملی پوش را جذب کرده،  فدراســیون نیز 
محدودیت هایــی را قرار داده اســت. در این قانون 
بیشــتر از 5 بازیکن ملی نمی تواننــد در یک تیم 

باشگاهی به میدان بروند. همین موضوع کار دست 
بانک ســرمایه داده، به طوریکه شعبانیان سرمربی 
بانک سرمایه مجبور است برخی از ملی پوشان را در 
نیم فصل دوم به بــازی بگیرد و آنها هم اکنون بدون 

تیم هستند. 
شعبانیان:   فقط ما ملی پوش نداریم

مریم شعبانیان سرمربی تیم  والیبال بانک سرمایه 
درباره تعداد ملی پوشان بانک سرمایه به »شهروند« 
می گوید: »این موضوع را دربــاره آقایان هم مطرح 
کرده اند. من درباره بخــش آقایان نظری ندارم ولی 
در بخش بانوان، دانشــگاه آزاد بازیکنان ملی پوش 
بانوان کمتری نســبت به ما نــدارد ضمن این که 
چون تعداد اسپانســرهای والیبال بانوان کم است، 
بازیکنان مجبورند در چند تیم خاص بازی کنند.« 
سرمربی تیم والیبال بانک سرمایه درباره شایعاتی 
مبنی بر هماهنگی بازیکنان تیم ملی برای حضور در 
یک تیم بیان کرد:   »خیر، هیچ صحبتی دراین باره 
نشــده اســت. من خودم نفرات را انتخاب کردم و 
براساس نیازهایمان این خریدها را انجام داده ایم.« 
او درباره میزان قرارداد بازیکنان گفت: »قراردادهای 
ما فرقی با تیم های دیگر ندارد ولی باشگاه قوانینی 
برای تشویق و تنبیه گذاشته که اگر بازیکنان قهرمان 
شدند، جایزه های بیشــتری به آنها تعلق می گیرد. 
همه مربیان به دنبال پیشــرفت والیبال هستند و 

اگر حامیان مالی بیشتر شوند، بازیکنان ملی پوش 
تقسیم می شوند و کیفیت بازی ها بالا می رود.«

واکنش فدراسیون 
زهره میر سپاسی نایب رئیس بانوان فدراسیون درباره 
شایعه بالا بردن قیمت قراردادها از سوی بانک سرمایه و 
عدم توانایی سایر تیم ها برای جذب بازیکنان ملی پوش 
به »شهروند« می گوید: »تا این لحظه هنوز قراردادی 
ثبت نشده و من نمی توانم دراین باره نظری بدهم. اجازه 
بدهید قراردادها رسما ثبت شــود، بعد از آن می توان 
درباره مبلغ قراردادها صحبــت کرد. در بخش آقایان 
هم همین اتفاق رخ داده است به هرحال بانک سرمایه 
هزینه های خوبی کرده، من هم شخصا خیلی تلاش 
کردم که تعداد تیم ها بیشتر شــده و کیفیت بازی ها 
بالا برود ولی ما نمی توانیم در مســائل مالی باشگاه ها 
دخالت کنیم.تا این لحظه هیــچ اعتراض مکتوبی به 
دســت ما نرســیده چون قراردادی ثبت نشده است. 

قرارداد باید ثبت شــود تا بتوان پیگیری کرد.« وی در 
واکنش به شایعه حمایت فدراسیون از بانک سرمایه به 
دلیل حمایت این بانک از تیم ملی و حضور در مسابقات 
باشگاه های آسیا می افزاید: »چرا باید از یک تیم خاص 
حمایت کنیم؟ آنها هزینه کرده اند و در ازای آن، نام شان 
در کل دنیا تبلیغ شده است اگر آنها حمایت نمی کردند 

یک سازمان دیگر حمایت می کرد.«
نیاز به چند قطبی شدن

حضور بانک سرمایه و اسپانسرهای قوی در لیگ 
بانوان اگرچه خوشــحال کننده است و باید آن را به 
فال نیک گرفت اما بــرای افزایش کیفیت بازی ها، 
ظهور استعدادهای جدید و لیگ پویاتر نیاز به چند 
قطبی شدن به شدت حس می شود. قطعا در صورت 
تحقق این موضوع، تیم ملی و فدراسیون والیبال هم 
می تواند سیاست های جوانگرایی و پشتوانه سازی را 

اجرا کند. 

صدای اعتراض والیبالیست های بانوان بلند شد

بیرونماندنملیپوشاندرلیگتکقطبی
     فدراسیون: نمی توانیم در مسائل مالی باشگاه ها دخالت کنیم


